



إلى: رؤساء الشعب البرلمانية في الاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، 16 أيار/مايو 2024

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

يسرني أن أدعو أعضاء برلمانكم الشباب للانضمام إلى جلسة إحاطة عبر الإنترنت بشأن دور البرلمانين الشباب في المساهمة في منع نشوب النزاعات وبناء السلام. تنظم جلسة الإحاطة هذه في إطار سلسلة التمكين للاتحاد البرلماني الدولي، وهي سلسلة أنشطة بناء القدرات للبرلمانين الشباب.

وسأكون ممتناً لو أمكنكم تعيين برلماني شاب وبرلمانية شابة (لا تتجاوز أعمارهما 45 عاماً) لحضور جلسة الإحاطة التي ستعقد من الساعة 13:00 ولغاية الساعة 15:00 بتوقيت وسط أوروبا الصيفي في 5 حزيران/يونيو 2024 على منصة الاجتماعات الافتراضية زووم Zoom. تتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية والفرنسية والعربية والإسبانية.

وتجدون مرفق طيه مذكرة توضيحية، ويمكن للمشاركين التسجيل على الرابط التالي:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZIsdeysrTotGNQBd7F44Vexiua6OuOfiUHG#/registration>

وإنني أنطلع إلى ردكم والترحيب بالبرلمانين الشباب من برلمانكم في جلسة الإحاطة هذه عبر الإنترنت.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

(التوقيع)

مارتن تشونغونغ

الأمين العام



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

Office of the Secretary General

T +41 22 919 41 50

Chemin du Pommier 5

F +41 22 919 41 60

Case postale 330

E postbox@ipu.org

1218 Le Grand-Saconnex

www.ipu.org

Geneva – Switzerland

To: Presidents of IPU Groups

Geneva, 16 May 2024

Dear Madam President,
Dear Mr. President,

I am pleased to invite young members of your Parliament to join an online briefing on *The role of young MPs in contributing to conflict prevention and peacebuilding*. This briefing is being organized within the framework of the IPU's Empowerment Series of capacity-building activities for young parliamentarians.

I would be grateful if you could nominate one young male and one young female parliamentarian (age up to 45 years) to attend the briefing that will take place from 13:00 to 15:00 CEST on 5 June 2024 on the Zoom virtual meeting platform. Interpretation in English, French, Arabic and Spanish will be available.

A concept note is enclosed, and participants can register at the following link:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZlsdeysrTotGNQBd7F44Vexiua6OuOfrUHG#/registration>

I look forward to hearing from you and to welcoming young parliamentarians from your Parliament to this online briefing.

Yours sincerely,

Martin Chungong
Secretary General